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Zijn we echt alweer halverwege het seizoen? De langste 

dag is net achter de rug, gelukkig zien we het daglicht nog 

niet hard teruglopen dus aan tijd om te golfen geen gebrek. 

Maar vergeet niet, er moet af en toe ook even gerust 

worden. En hoe kan dat zo relaxt en aangenaam mogelijk? 

Met de nieuwe ZeijdeLinks opengeslagen natuurlijk. Of de 

PDF geopend, voor wie ons clubblad digitaal doorspit. 

Gelukkig zijn er nog altijd genoeg leden met bijzondere 

verhalen over om interviews mee te houden onder het 

genot van een rondje golf, of iets lekkers op het terras, of 

een combinatie daarvan. Deze keer onderwerpen we Laurie 

Lucardi (9 holes met) Ineke Appel (favoriete hole) en Eric 

Afman (vrijwilliger in het zonnetje) aan een kruisverhoor. 

Voor Eric zijn de rollen dus omgedraaid. Maar de aanleiding 

is dan ook best bijzonder. 

 

Het gaat niet alleen over mensen, ook de natuur en andere 

bijkomstigheden passeren de revue. De competitie komt 

maar liefst drie keer aan bod (zowel in het voor- als najaar 

als bij de jeugd), de handicarts twee keer, al gaat het in het 

ene artikel meer algemeen over een limiet aan 

stroomafname rond de parkeerplaats, inclusief de receptie, 

de shop en de laadplekken in de greenkeepersloods. In het 

andere artikel vertelt clubconsul Jos meer over waar de 

Stichting Handicart en daarmee ook onze verenging te 

maken heeft. Donateurs voor deze in de golfwereld unieke 

steun voor de minder mobiele medespeler blijven altijd 

welkom en gewaardeerd. Doe vooral mee aan de 

Handicartwedstrijd in juli! 

 

Als zelfs handicarts niet meer volstaan om een ronde golf 

te kunnen spelen is een tussentijdse opzegging van het 

lidmaatschap misschien een oplossing. Het bestuur vertelt 

er alles over. We nemen afscheid van Jan van de horeca, 

maar verwelkomen weer nieuwe leden. Plus (nu Koen geen 

rondjes meer maakt op de driving range) een nieuw artikel: 

What's in the golfbag? En dat blijkt direct al behoorlijk 

professioneel spul te zijn. Natuurlijk zoals altijd de Airshot, 

Met het oog de natuur, de Cartoon en de Jeugd. Heel veel 

golf- en voor nu leesplezier! 

De redactie is niet verantwoordelijk voor 
de inhoudelijke bijdragen van leden 
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Herbenoeming tot secretaris van de Golfvereniging. 
 
Met veel plezier ben ik opnieuw aangesteld als secretaris 
van de Golfvereniging. Twee jaar geleden nam ik na acht 
jaar afscheid, maar het bestuur heeft mij gevraagd om 
weer plaats te nemen in het bestuur, en ik heb deze 
uitnodiging met enthousiasme aanvaard. Sinds de 
Algemene Ledenvergadering op 24 maart jongstleden ben 
ik voor een periode van vier jaar benoemd. 
 
De reden voor mijn herbenoeming is mijn warme 
betrokkenheid bij de vereniging. Ik sta altijd klaar om een 
helpende hand te bieden, niet alleen in het bestuur maar 
ook als wedstrijdleider. Daarnaast is het lustrum van de 
vereniging in 2027 een bijzondere gelegenheid, en ik ben 
gevraagd om deel uit te maken van de 
lustrumcommissie. Wij zijn als lustrumcommissie al druk 
aan het brainstormen en de eerste ideeën zijn inmiddels 
op papier gezet. Het belooft een bijzonder jaar te 
worden! 
 

De competities zijn 
inmiddels gespeeld, en 
de eerste twee Keien, de 
Jur van Dijk bokaal en 
Vroege Vogels hebben 
plaatsgevonden. 
 
Het valt mij op dat het 
boeken van starttijden 
via Golfdashboard is 
uitgegroeid tot een 
echte race tegen de klok, 
zo druk is het. Een goed 
teken.  
 
Ik wens iedereen een 
heerlijke zomer vol golfplezier en het voornaamste: blijf 
gezond! 
 
Reina van Dijk 

Lustrumcommissie 

Nu we het er toch over hebben…  
Wij zijn op zoek naar leuke foto's en/of anekdotes van 
onze golfvereniging (vanaf 2002 tot heden). Er hangen op 
diverse plekken in het clubhuis posters zoals hiernaast. 
Die zijn dus voor het aankomende lustrum van 2027.  
Wat voor foto’s? Dat mag van alles zijn: grappige foto’s 
van situaties in de baan, goede herinneringen aan 
voormalige leden, golfoutfits die je nu misschien niet 
meer zou dragen, bijzondere evenementen zoals een 
vrienden/vriendinnendag, de eerste slagen van je kind op 
de driving range… Mogelijkheden te over! 
En als we als golfers iets hebben, dan zijn dat wel 
anekdotes. Wie is er niet doodgegooid met de meest 
fantastische verhalen over de net gelopen ronde, of die 
van de play-off hole van een wedstrijd van twaalf jaar 
geleden, of de capriolen op de dansvloer na de 
outsidercup? 
 
We hebben gelukkig nog eventjes, maar we zouden graag 
jullie bijdragen ontvangen. Stuur ze naar het e-mailadres: 
dedrentsche2027@gmail.com. 
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Overall: De Drentsche: Hartelijke sfeer, laagdrempelig, veel 
activiteiten en geweldige oefenfaciliteiten 
De weergoden waren de nieuwe leden uitermate gunstig 
gezind. Gewapend met paraplu’s en klemmen op de 
trolleys - de weersvoorspellingen waren niet best - gingen 
de 18 nieuwe leden zaterdag 24 mei de baan in voor de 
Grote Nieuwe Ledenwedstrijd. Maar behalve een paar 
sputtertjes werd het een heerlijke droge middag. Een 
beetje warm zelfs. Wij van de ZeijdeLinks waren erbij. 
Gewoon om kennis te maken met de nieuwe leden en 
vooral ook uit een stukje nieuwsgierigheid, want waarom 
zijn ze eigenlijk lid geworden van De Drentsche? Al vrij snel 
bleken de belangrijkste redenen te zijn: de hartelijke sfeer, 
inclusief de bediening in het Clubhuis, de grote 
hoeveelheid activiteiten ook in de winter, met onder 
andere met de stamppotwedstrijden, en last but not least 
de geweldige oefenfaciliteiten op de driving range. Zoals 
een van de nieuwe leden zei: ‘Waar vind je dat!’ 
 
Zeer gemêleerd gezelschap 
De nieuwe ledencommissie, Bart Snijders, Klaas Jan 
Tolman en Marianne Brolsma verwelkomden de 18 
nieuwe leden met koffie en een Drents turfje. Na een 
korte mededeling van Bart konden wij onbeschroomd 
vragen stellen. Aan twee heren bijvoorbeeld die uit Zuid-
Afrika bleken te komen. De een had een WHS van 6.7, de 
ander 11.2. ‘Ken je Zuid-Afrika een beetje?’ ’Nou, niet 
echt.’ 
 
‘Ok, dan vertel ik waarom we naar Nederland kwamen. Ik 
ben ingenieur, kon geen werk vinden in Zuid-Afrika, mijn 
vriend ook niet. We zijn vijf jaar geleden naar Nederland 
gekomen, hij deed een studie IT aan de Universiteit van 
Amsterdam en vond meteen na zijn afstuderen een baan 
in Groningen. Daar woont hij nu. Ik woon in Assen en deze 
baan biedt alles wat ik graag wil op golfgebied, 
fantastische oefenfaciliteiten en een prachtige baan met 
drie grote lussen.’ De vriend (naam bij de redactie bekend) 

vertelt later aan Eric Afman dat hij over een jaar vloeiend 
Nederland spreekt. ‘For sure’. We zullen hem eraan 
herinneren. 
 
Er was ook een echtpaar dat jarenlang lid was geweest op 
de Semslanden. Hij: ‘Op het gebied van financiën was het 
daar niet fraai meer. Nu zijn we hier. We vinden het 
geweldig.’ Zij: ‘Wat goed dat jullie nog een papieren 
clubblad hebben! Bij de Semslanden hebben ze dat 
afgeschaft, het is nooit meer iets geworden. Terwijl het 
juist zo’n bindmiddel is.’ 
 
Ook spraken we verschillende heren die al langer gegolfd 
hadden, verhuisd waren en voor deze baan kozen, juist 
vanwege de sfeer en de laagdrempeligheid. 
 
En verschillende dames, die onafhankelijk van elkaar eerst 
lid waren geworden van de PAR 3, maar inmiddels voor de 
grote baan kozen. ‘Ik loop nu regelmatig met een vriendin 
hier of bij haar op de baan. Superleuk!’ 
 
Ruim 120 vrijwilligers 
Kortom: het was een zeer gemêleerd gezelschap, jong, iets 
ouder, nog iets ouder, man, vrouw, lage handicap, hoge 
handicap, alles door elkaar. En na afloop van de wedstrijd 
was het geweldig om te zien hoe het gezelschap zich 
mengde. Maarten Jan Brolsma (voorzitter) vertelde, onder 
het genot van diverse borrelhapjes, over de organisatie 
van onze club met ruim 1100 leden en maar liefst 120 
vrijwilligers. Maarten Jan: ‘Zelfs de NGF vroeg ons hoe wij 
aan al die vrijwilligers komen. Nou, eenvoudig, daar 
hoeven we niets voor te doen. Die komen vanzelf.’ En 
daarna sloot Eric Afman de zeer geslaagde middag af met 
zijn bekende Regelquiz.  
Aan Bart Snijders de edele taak tenslotte om Monique 
Dikboom met 19 punten te feliciteren als winnaar en Jaap 
van der Veen met slechts 3 ‘foutjes’ bij de Regelquiz. 
Daarmee was het een sfeervolle start bij onze sfeervolle 
club. 

Grote Nieuwe Leden wedstrijd: erg leuk! 
Joke van der Ven 
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Vrijwilliger in het zonnetje 

Jeroen Bosman 

Eric Afman 
 
Wie regelmatig op De Drentsche rondloopt, kan eigenlijk 
niet om hem heen: Eric Afman. Al sinds 2007 is hij op 
talloze manieren actief en betrokken bij de club. Zichtbaar 
én onzichtbaar. Op maandag 24 maart 2025 werd hij 
tijdens de Algemene Ledenvergadering benoemd tot Lid 
van Verdienste. De benoeming kwam voor hem als een 
verrassing. ’Ik had het niet verwacht en ik vind het 
oprecht bijzonder.’ Een buitengewone erkenning voor 
iemand die zich al bijna twee decennia onvermoeibaar 
inzet voor onze club. Na mijn gesprek met Eric begrijp ik 
dit nog veel beter. 
 
Het wordt al snel duidelijk: deze man lééft niet alleen golf 
maar ook het clubleven eromheen. ’Ik ben hier bijna 
dagelijks,’ zegt hij met een glimlach. ’En ja, ik eet hier ook 
regelmatig.’ Dat er een ‘Afman Special’ in de kassa staat in 
het clubhuis - Erics favoriete drankje - is daarbij een 
grappig detail. 
 
Erics eerste echte kennismaking met het golfspel was in 
2005 toen hij met een collega van Ordina meeging naar 
een clinic op onze eigen baan. Eind dat jaar volgde een 
tweede ervaring, bij zijn neef in Sydney, waar hij op 
vakantie was. ’Daar stond ik voor het eerst echt op een 
buitenlandse baan.’ Een tweede clinic volgde in 2006 en 
daarna ging het snel. Hij volgde lessen met een groep 
collega’s en haalde in juli 2007 zijn GVB. Inmiddels is hij al 
18 jaar lid van onze vereniging. Eerst speelde hij vooral 
met twee collega’s, maar na twee jaar deed hij voor het 
eerst mee aan een wedstrijd. En sinds die tijd heeft hij, 
naar eigen zeggen, nauwelijks een wedstrijd gemist hier. 
’Alleen als ik op vakantie was of als het echt niet kon.’ En 
dan is de stap naar wedstrijdleider snel gemaakt. 
 
Erics betrokkenheid als vrijwilliger begon in 2010 met het 

- toen nog - handmatig controleren van de qualifying-
kaarten. ’De kaarten werden beneden in de brievenbus 
gestopt en dan moest ik controleren of alles klopte, 
inclusief handtekeningen van speler en marker. Dat kun je 
je nu bijna niet meer voorstellen.’ Daarmee werd hij 
eigenlijk automatisch lid van de Regel- en 
Handicapcommissie. Zijn rol in die commissie is met de 
jaren gegroeid. Tegenwoordig is hij voorzitter, schrijft hij 
inhoudelijke stukken, begeleidt hij samen met anderen 
nieuwe golfers en organiseert hij de regelquiz voor onder 
andere de Nieuwe Leden Wedstrijd. Op dit moment werkt 
hij zelfs aan een nieuwe quiz met door hem zelfgemaakte 
filmpjes, die hij met Arjen Groeneveld en Bart Snijders 
opneemt. ’Een aantal mensen heeft al in de baan op mijn 
verzoek ‘Mag dat!?’ geroepen,’ zegt hij lachend. Iedereen 
die de quiz al eens gedaan heeft, herkent dit wel. 
 
Daarna - en dat zal acht jaar geleden zijn geweest, tijdens 
het derde lustrum - is Eric mede een drijvende kracht 
achter de ZeijdeLinks geworden. Toen de mensen die de 
website van de vereniging verzorgden en de redactie van 
ZeijdeLinks werden samengevoegd tot de MediaCie, nam 
hij daarin plaats. Hij zorgt er sindsdien samen met het 
team voor dat elk nummer er elk kwartaal weer ligt: goed 
gevuld, liefst foutloos en op tijd bij de drukker. ’Ik ben wel 
een beetje een pietje-precies,’ bekent hij. Zijn talent voor 
fotografie helpt daar overigens ook bij. Vaak komen foto’s 
op de website en in ZeijdeLinks van zijn hand. ’Met mijn 
telefoon maak ik prima foto’s. Er gebeurt hier altijd wel 
iets wat waard is om vast te leggen.’ 
 
Sinds kort is Eric ook gevraagd voor de Lustrumcommissie, 
waarmee hij opnieuw laat zien hoe breed zijn inzet is. 
Alsof dat allemaal nog niet genoeg is, is hij daarnaast ook 
nog gewoon aan het werk. Al meer dan tweeëndertig jaar 
is hij als programmeur in dienst bij hetzelfde bedrijf. Eerst Het refereeteam tijdens de eerste Tulip Golf Challenge. 
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heette het Vertis, toen Ordina en nu is het Sopra Steria. 
Eén keer per week reist hij heen en weer naar Schiphol 
voor zijn werk. De andere dagen werkt hij op kantoor in 
Groningen, of als het echt niet anders kan, thuis. 
 
Wat lang niet iedereen weet van Eric, is dat hij op bijna 
alle golfbanen van Noord-Nederland heeft gespeeld. Niet 
alleen in Groningen, Friesland en Drenthe, maar ook in 
Overijssel, Flevoland en bijna alle banen van Gelderland. 
’Eén ontbreekt er nog in die provincie en van elke baan 
bewaar ik een unieke logobal.’ Ook in Duitsland is hij een 
bekende naam op scorekaarten. 
 
Op mijn vraag wat we echt niet van hem weten, volgt een 

verrassende onthulling: ’Ik vind acrobatiek en jongleren 
leuk. Ik heb zelfs een éénwieler thuis.’ Als ik Eric 
vervolgens vraag wat hem verder drijft, antwoordt hij 
zoals altijd bescheiden: ’Ik hou van de club. En als je 
ergens graag komt, dan wil je daar ook iets voor 
terugdoen. Zo simpel is het eigenlijk.’ 
 
Nu we Eric nog beter kennen, is de verwachting dat zijn 
betrokkenheid niet snel zal afnemen. Zolang hij het leuk 
vindt en het gevoel heeft dat hij iets bijdraagt, blijft hij 
doorgaan. Dat weten we zeker! Kortom: Eric is niet weg te 
denken uit het hart van onze club en laten we hopen dat 
dit nog lang zo mag blijven. Mede dankzij clubgenoten als 
Eric voelt het als thuiskomen op De Drentsche. 

Tijdens de laatste Algemene Ledenvergadering (ALV) op 
maandag 24 maart is Eric Afman benoemd als Lid van 
Verdienste van de Vereniging. Daarmee is hij naast Dik 
Boers, Henk van Halteren en Reina van Dijk het vierde Lid 
van Verdienste, en zal zijn naam op het schildje in het 
Clubhuis verschijnen. Volgens het bestuur heeft Eric die 
titel te danken aan een scala van activiteiten, zoals zijn 
zeer actieve inbreng in de MediaCie, voor zowel de 
opmaak als de inhoud, het verzorgen van de website voor 
wat betreft het verenigingsleven. Daarnaast verzorgt Eric 
op wekelijkse basis de sociale media, waaronder Facebook 
en al het andere nieuws van de vereniging, zoals 
wedstrijdverslagen.  
 
Eric is bijna dagelijks op de club te zien, in het begeleiden 
van nieuwe leden, het maken van een Pubquiz en is 
eigenlijk fullprof fotograaf: hij ziet altijd wel iets voor de 
lens wat interessant is. Met Dik Boers is hij vaak een vast 
duo als het gaat om wedstrijden en ledenlijsten. Ook is hij 

starter, wedstrijdleider, 
Clubavond host en voorzitter 
van de Regel- en 
Handicapcommissie. Eric is er 
altijd als iemand hem ook 
maar ergens voor nodig heeft 
op de club. Niemand heeft 
ooit vergeefs een beroep op 
hem gedaan. 
 
Wij als MediaCie vinden het 
fantastisch dat Eric deze 
eretitel heeft verkregen en 
uiteraard zijn we trots op 
‘onze Eric’! Nogmaals 
proficiat! 

Lid van Verdienste 

Joke van der Ven 
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Wat heeft de overbelasting van het stroomnet te maken 
met het aantal de handicarts in onze baan? 
Nou, alles, blijkt uit een onverwachts gesprek met Martin 
Kanninga, manager businessclub. 
Dat is het mooie op onze baan. Je hoort iets bij de 
receptie: ‘Te weinig handicarts…’ en even later kom je 
Martin Kanninga in het Clubhuis tegen en vraagt hem: 
‘Klopt het Martin, dat er te weinig handicarts zijn op onze 
baan?’ 
Martin kijkt me aan, schuift een stoel aan en zegt: ‘Nou, 
dat verdient enige uitleg.’ 
 
Ok, vertel! 
Martin: ‘Het heeft alles te maken met de overbelasting 
van ons stroomnet en daarmee ook met de 
brandveiligheid. Iedereen ziet dat de golfshop ingrijpend 
verbouwd wordt. Die is volledig verduurzaamd, net als 
onze receptie en kantoor. Dat betekent dat we ‘van het 
gas af’ zijn, maar dat betekent wel dat we véél meer 
elektriciteit gebruiken. En dat is de laatste jaren sowieso 
veel meer geworden. Laat me het eens op een rijtje 
zetten, dus: 
• De Golfshop, receptie en kantoor verbruiken nu veel 
meer elektriciteit. 
• De in totaal 14 handicarts, 8 van de Stichting Handicart, 
4 buggy’s van de vereniging en 2 Marshall karren, worden 
dagelijks opgeladen. 
• Er komen steeds meer elektrische trolley’s, dus de 10 
oplaadpunten in de locker worden steeds vaker gebruikt. 
Je hebt ook gezien dat er drie stepjes staan. Die mogen er 
alleen staan op voorwaarde dat ze thuis opladen. 
• Er zijn inmiddels 6 oplaadpunten voor elektrische auto’s, 
die ook intensief worden gebruikt. 
• De installatie en schermen van Inrange op de 
drivingrange vragen ook het een en ander.‘ 
 
‘Dat alles bij elkaar maakt dat we even pas op de plaats 
moeten maken. Want ook de brandveiligheid komt in het 
geding. Er is een golfclub die een nieuwe loods had 
neergezet voor de elektrische buggy’s. Die is volledig 
afgekeurd door de brandweer, want elke accu moet 
brandveilig worden opgeslagen. En even terug naar de 
handicarts, die worden nu vaak door maar 1 persoon 
gebruikt en dan ook nog het liefst met een starttijd tussen 
10.00 uur en 14.00 uur. Ik snap dat je liever apart in een 
handicart rijdt, maar daardoor moeten we soms wel nee 
verkopen. Overigens zijn we bezig met zonnepanelen op 
het kantoor en de receptie. Misschien, maar dat is echt 
misschien, komt er eind van het jaar extra ruimte voor 
handicarts achter de golfshop.’ 

Anne Bultstra 
De man die zich al zo’n 14/15 jaar bezighoudt met de 
handicarts en de buggy’s is Anne Bultstra.  
Hij kent de problematiek van de overbelasting van het 
stroomnet maar al te goed.  
 
Anne: ‘De handicarts worden opgeladen bij de loods van 
de greenkeepers. Daar zijn vijf extra groepen voor de 
stroomtoevoer aangebracht. Toen de kabels voor de 
laadpalen van de elektrische auto’s moesten worden 
doorgetrokken, was dat probleem er ook al. Dus dat het 
nu met de verduurzaming van de golfshop, de receptie en 
het kantoor nog nijpender wordt, snap ik.  
 
Aan de andere kant worden de handicarts soms ook 
‘oneigenlijk’ ingezet. Dan komt er een stel jonge kerels, 
moe van een dag werken en willen dan een handicart. Of 
een groep golfers die aangaf dat ze 21 handicarts nodig 
hadden. Nou, die heeft geen enkele club. Toen de groep 
kwam, is er geen handicart gebruikt. Ik was marshall toen, 
dus ik kan het weten.’ 
 
Anne is één keer per maand bezig met het onderhoud van 
de buggy’s, vooral de 6 buggy’s van de club, die hebben 
soms extra water nodig. De 8 handicarts van de Stichting 
Handicarts hebben lithium batterijen, die hebben geen 
onderhoud nodig.’ 
 
Over de aantallen handicarts is Anne heel duidelijk. ‘Als 
het erop aankomt, heb je er altijd te weinig. Ook al omdat 
de gemiddelde leeftijd van golfers stijgt.’ 

Van het gas af… en dan? 

Joke van der Ven 

Foto: Arjan ten Brinke 
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De MediaCie presenteert: What’s in the golfbag? 
Vergeet de reclames op TV en de gesponsorde 
aanbevelingen in week- en maandbladen: de tips die je 
écht nodig hebt komen vaak van veel dichterbij. In de 
golfwereld geldt dat zeker voor de grootmoedersweetjes, 
als er weer eens een grasvlek in je favoriete golfshirt is 
terechtgekomen, maar het geldt ook voor de producten 
die je medespelers soms uit hun tas tevoorschijn halen. 
De Mediacommissie brengt je deze ZeijdeLinks een aantal 
van de gadgets die eerder deze maand uit de golftas 
werden getoverd. Zo bent u, beste lezer, weer helemaal 
bij de pinken. We stelden golfers op onze putting green de 
vraag: ‘Wat is het meest opmerkelijke item in jouw 
golftas?’ 
 
Lippenbalsem 
Het zal wellicht geen grote verrassing zijn, maar het meest 
veelvoorkomende antwoord was - zonder twijfel - 
lippenbalsem. ‘Na negen holes tegen de wind in spelen is 
van mijn lippen vaak niks meer over. Daarom heb ik deze 
lippenbalsem in mijn tas gestoken.’ Gevraagd of het een 
beetje goed spul is, reageert een lid: ‘Ja, geen idee, maar 
het lijkt zijn werk te doen. 
En da’s maar goed ook, 
want mijn golfspel geeft 
me al genoeg om over na 
te denken.’ 
Op de foto: Kruidvat 
Lipbalm Hydra Soft, €1,89 
(in de winkel) 
 
Een tas vol verrassingen… 
Een ander lid toont ons desgevraagd ook een aantal 
attributen die wellicht niet in elke golftas te vinden zijn. 
Een voor een legt hij een meetlat, een golfclubsleutel, een 
achttal cirkeltjes, en een bijzonder gevormd spiegeltje op 
het gras. Een opmerkelijke mix van bekende voorwerpen 
en echte gadgets. 
 
De meetlat gebruikt hij voor het opzetten van 
verschillende (putt)oefeningen, terwijl de spiegel inzage 
geeft in hoe de bal wordt geraakt én in hoe de golfer 
boven de te putten bal staat. De golfclubsleutel is - 
uiteraard - een verstelsleutel voor een golfclub. Daarmee 
kun je een clubhoofd op een shaft monteren en kun je 
ook de afstellingen van een driver aanpassen. ‘Maar doe 
dat niet tijdens je ronde,’ merkt het medelid op, ‘want de 
sleutel mag in de baan niet gebruikt worden om je driver 
aan te passen.’ 

 
Als laatste komt het 
object ter sprake dat de 
meeste uitleg vergt. De 
producent noemt het de 
Ghost Line Tracer, een 
kunststof (wellicht 
siliconen?) schijf waarmee je de lijn van een putt kan 
visualiseren. Door de cirkeltjes op de baan van de putt te 
leggen zou het gemakkelijker moeten worden om 
puttlijnen te zien. 
 
Ons medelid gebruikt de 
2x4 geleverde cirkels met 
name om de holes op de 
putting green te 
vervangen. Door deze 
schijven te gebruiken als 
holes, zie je niet alleen 
hoe ver van het hart de 
bal de (nep)hole raakt, je ziet ook hoe ver de golfbal 
doorrolt na het passeren van de niet-bestaande hole. Dat 
is relevant omdat wordt gezegd dat een putt die 40 tot 50 
centimeter na de hole tot stilstand komt, de beste kans 
heeft om in de hole te eindigen. Ook zouden imperfecties 
een grotere rol spelen bij putts die korter (dan tot die 
afstand) worden gespeeld. Dit alles zou natuurlijk niet zo 
duidelijk zijn met ‘echte’ golfholes, omdat een golfbal dan 
meer dan eens in de hole verdwijnt. Als het goed (of heel 
gelukkig) is, natuurlijk. Op de vraag of hij het product zou 
aanraden, antwoordt ons medelid: ‘Ik zou het zeker 
aanraden. Snelheid is super belangrijk om putts te kunnen 
holen. Zo krijg je daar goed inzicht in.’ Dus, beste lezer, 
doe er je voordeel mee! 
 
Op de foto: Onbekende meetlat / Golfclubsleutel, vanaf 
€15,95 (in de winkel) / 
PutOUT Compact 
Putting Mirror, €24,99 
(bij puttout.golf) / 
Pure2Improve Ghost 
Line Tracer, vanaf 
€15,95 (bij diverse 
online aanbieders) 
 
De bijgevoegde 
prijsopgaves waren de 
actuele prijzen op 7 
juni 2025.  

What’s in the golfbag? 

Koen Hazekamp 
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Nieuwe jeugdleden – doe je ook een keer mee? 
Het lesseizoen is alweer in volle gang. De eerste 
Jeugdkeiwedstrijden zijn gespeeld en het is mooi om te 
zien hoe de jeugd elkaar steeds vaker op de range of in de 
baan opzoekt om samen een rondje te spelen. 
Tegelijkertijd zien we ook nieuwe gezichten: we hebben er 
een vijftal enthousiaste jeugdleden bij! En eerlijk is 
eerlijk… er zit absoluut talent tussen! 
 
Het is altijd leuk om nieuwe en beginnende jeugdspelers 
erbij te krijgen en zijn altijd welkom! Dus heb je een (klein)
kind dat graag een keer kennis wil maken met golf? Dat 
kan! Iedereen mag drie proeflessen gratis meedoen. De 
lessen voor beginners vinden plaats op zaterdagochtend 
en -middag. Onze pro Ian staat klaar om alle vragen te 
beantwoorden en de eerste slagen aan te leren. Loop 

gerust even langs of 
neem contact met 
hem op voor meer 
informatie. 
 
Juni = competitietijd! 
De maand juni staat 
voor een aantal van 
onze jeugdspelers in 
het teken van 
competitie. Dit jaar 
doen we mee met 
twee teams: één 
team in de 18-holes 
hoofdklasse - zij zijn vorig jaar gepromoveerd - én voor het 
eerst ook een team in de PAR 3-competitie. 
Het is de eerste keer dat we meedoen aan de PAR 3-
competitie, en daar zijn we best trots op. Met zo’n 
prachtige PAR 3-baan als die van ons en een fanatieke 
groep jonge spelers mét handicap, was dit hét moment 
om die stap te zetten. 
 
Hoe het ze is vergaan? Dat lees je in de volgende editie 
van de ZeijdeLinks! Voor nu wensen we ze heel veel 
succes en plezier! 

Ingeborg van den Broek 

Zoek de golfterm: kinderspel of breinbreker? 
Weet jij welke golfwoorden bij deze omschrijvingen 

horen? Zoek ze daarna in de woordzoeker en streep ze 

weg! 

 

1. Een gevleugelde score voor wie één stap sneller is dan 

verwacht 

2. Een steunpilaar voor de eerste klap 

3. Een tijdelijk gat in het tapijt van de fairway 

4. Geen rechte weg naar succes – je hebt een hoekige 

aanpak nodig 

5. Een plek waar de bal blijft steken en jij moet graven 

naar een oplossing 

6. De ultieme bestemming van elke bal 

7. Klein hulpmiddel, groot in eerlijkheid 

8. Het voorportaal van het echte werk – nét niet 

kortgemaaid genoeg 
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Afsluiting NGF Competitie 

Technische Commissie 

Voorjaarscompetitie 2025 
Dit jaar namen maar liefst 13 teams van De 
Drentsche deel aan de voorjaarscompetitie. De inzet 
was groot: er is gestreden, gezweet en zelfs een 
vakantie onderbroken om het halve land door te 
reizen voor een wedstrijd. Dat noemen we 
toewijding! 
 
De weersomstandigheden waren dit jaar gelukkig 
veel vriendelijker dan vorig jaar, wat de 
trainingsmogelijkheden ten goede kwam. Onze 
trainers Daan en Ian hebben opnieuw hun waarde 
bewezen met gerichte sessies die de teams scherp 
en gefocust het seizoen in stuurden. Dank jullie wel! 
 
Resultaten 
De resultaten waren zeer divers, wat de spanning en 
dynamiek van de competitie alleen maar vergroot: 
- 3 kampioensteams; D1 zondag, H1 50+ 27 holes en H3 
36 holes 
- 4 teams eindigden op een mooie tweede plaats 
- 2 teams eindigden in de middenmoot 
- 4 teams degradeerden, waarvan sommigen 
terugkeerden naar de klasse waaruit ze vorig jaar 
promoveerden - ‘Hallo daar zijn we weer!’ 
 

Competitieafsluiting 
Op dinsdag 13 mei werd de competitie feestelijk 
afgesloten met een gezellige wedstrijd. De wedstrijdvorm 
vroeg om het koppie erbij te houden, zeker met de 
mogelijkheid om jokers in te zetten voor extra punten.  
Bas Kramer, voorzitter van de TC, gaf een korte terugblik 
op het seizoen en hing de kampioensteams persoonlijk de 
medailles om. In de toespraken van de teamcaptains werd 
de teamgeest en inzet breed geroemd, wat leidde tot dit 
fraaie resultaat. Een mooie glans voor het team Heren 3 
36 holes; twee jaar geleden nog actief als 27-holes team 
in de 4e klasse. Met hard werken zijn de handicaps enorm 

verbeterd en promoveren zij als 36-holes team naar de 1e 
klasse. Een prestatie die laat zien wat hard werken en 
teamspirit kunnen opleveren!  
 
Najaarscompetitie en vooruitblik op 2026 
Meer informatie over de Najaarscompetitie is te vinden in 
deze editie van de ZeijdeLinks. De inschrijving voor de 
competitie van 2026 volgt later dit jaar per e-mail evenals 
de inschrijvingen op de wedstrijdkalender.  
 
Heb je vragen of suggesties om de competitie te 
verbeteren? Neem dan gerust contact op met de 
Technische Commissie (TC). 
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Uitnodiging Najaarscompetitie 
Technische Commissie 

Beste golfers, 
 
Voor het eerst bij de DGCC bieden we de mogelijkheid je 
in te schrijven voor de spannende en gezellige 
Najaarscompetitie op vier woensdagen! Dit is dé kans om 
kennis te maken met competitiespelen en samen met je 
vrienden, vriendinnen, of golfmaatjes een team te vormen 
en deel te nemen aan een laagdrempelige en leuke 
competitie.  
 
Waarom meedoen? 
• Gezelligheid en Samenwerking: Speel samen met je 
eigen team van vier personen. Of het nu twee echtparen 
zijn of vier vrienden, de keuze is aan jou 
• Spelvorm: Geniet van de afwisseling met 9 holes 
greensome stableford en 9 holes individueel stableford. 
Perfect om je vaardigheden te testen en te verbeteren. 
• Wedstrijddagen: Er zijn vier wedstrijddagen waarbij je 
zowel thuis als uit speelt. Ontdek nieuwe banen en geniet 
van de gastvrijheid van andere clubs. 
• Toegankelijkheid: De Najaarscompetitie is ideaal voor 
beginnende en minder ervaren spelers. 

• Flexibiliteit: Elke combinatie van spelers en leeftijden is 
toegestaan. Nodig je golfleraar uit, speel met je beste 
vrienden, of vorm een gemengd team. Alles kan! 
 
Inschrijven: 
De inschrijving gaat via de golf app. Om iedereen een 
eerlijke kans te geven, zullen we loten als er meer 
aanmeldingen zijn dan plaatsen. Zorg ervoor dat je je als 
team aanmeldt en dat jullie alle vier de wedstrijddagen 
beschikbaar zijn. Aanmelden staat open voor leden die 
niet aan de voorjaarscompetitie hebben meegedaan. 
 
Kosten: 
Bij uitwedstrijden wordt een greenfee betaald volgens het 
introductietarief.  
 
Mis deze geweldige kans niet om deel uit te maken van 
een leuke en sportieve competitie. Schrijf je team vandaag 
nog in en beleef samen een onvergetelijke golfervaring! 
 
Met sportieve groet, 
De TC 

Tariefsverhoging Handicarts 
Jos Waindrich 

Vorig jaar heeft de Stichting Handicart voor het eerst in 
lange tijd de tarieven verhoogd. Nu blijkt dat deze 
tariefsverhoging onvoldoende was om de continuïteit van 
de Stichting op de langere termijn te waarborgen. 
 
Belangrijkste oorzaak is de sterke prijsstijging voor de 
aanschaf van de Handicarts in de afgelopen jaren. De 
verwachting is, dat de prijs in 2026 meer dan € 10.000 per 
stuk gaat bedragen. Met zo’n prijs is in de 
meerjarenplanning tot nog toe geen rekening gehouden.  
 
Voor vervanging en uitbreiding van de Handicarts moet de 
stichting de komende jaren veel investeren. Zo worden 
alleen al in 2026 198 nieuwe Handicarts aangeschaft; een 
investering van circa € 2 miljoen. Ook in de 
daaropvolgende jaren staat de stichting voor forse 
investeringen. Om gezond te blijven moet de stichting nu 
geld gaan reserveren. Dit kan uitsluitend door de tarieven 
te verhogen. 
 
Per 1 juli 2025 worden de gebruikerstarieven als volgt: 
• Eén persoon met Handicartpas van € 6,00 naar € 8,00; 

• Twee personen met 
Handicartpas van € 8,00 naar  
€ 12,00; 
• Eén persoon met Handicartpas en één persoon zonder 
Handicartpas van € 17,50 naar € 20,00. 
 
Daarnaast wordt de jaarlijkse bijdrage voor 
Handicartpashouders met ingang van 1 januari 2026: 
• Permanente Handicartpas (geldig tot wederopzegging) 
gaat jaarlijks € 70,00 in plaats van € 60,00 worden; 
• Tijdelijke Handicartpas (100 dagen geldig) wordt een 
eenmalige bijdrage van € 35,00 in plaats van € 30,00. 
 
Een forse prijsstijging, maar onontkoombaar om in de 
toekomst deze wereldwijd unieke service aan de 
mindervalide gebruikers te kunnen blijven aanbieden. 
De Stichting Handicart heeft alle (tijdelijke) pashouders 
over de tariefsverhogingen geïnformeerd. Maar mocht u 
nog vragen hebben, dan kunt u hierover altijd contact met 
mij opnemen.  
 
Jos Waindrich, Consul Stichting Handicart  
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Wanneer ik Ineke Appel ontmoet op de driving range, valt 
haar gedrevenheid meteen op. Terwijl ze geconcentreerd 
haar slagen oefent, komt elke club uit de tas wel een keer 
voorbij. Ze vertelt dat ze eerder al met haar putter in de 
weer is geweest. Ineke is duidelijk goed voorbereid en ik 
heb direct in de gaten dat ik te maken heb met een 
zelfverzekerde, energieke dame. 
 
Ons gesprek begint – 
vanzelfsprekend – over 
golf, maar al snel blijkt 
dat Ineke niet alleen een 
gedreven speelster is, 
maar ook een 
nieuwsgierige en 
betrokken 
gesprekspartner. Het 
wordt een levendige, 
gezellige en bijzondere 
ronde. We slaan af op 
Wit. Haar bal gaat 
kaarsrecht de fairway op. 
Later zal blijken dat deze 
hole voor ons beiden 
misschien niet de beste Wit 1 ooit is, maar de toon is 
gezet en het gesprek komt meteen goed op gang. 
 
Ineke blijkt sportief in hart en nieren. Naast haar 
regelmatige rondjes op De Drentsche, tennist ze, gaat ze 
wekelijks naar de fitness en doet ze trouw haar dagelijkse 
oefeningen. ‘Elke ochtend, zonder uitzondering,’ zegt ze 
vastberaden. Het houdt haar fit en ze voelt zich er goed 
bij. Opvallend is dat aan haar swing niets te zien is van het 
feit dat ze enige tijd geleden bij een val tijdens het sporten 
een wervel brak. ‘Blijven bewegen’ is het devies - en dat 
neemt ze ter harte. 
 
We praten verder. Ineke doorliep de Kweekschool, wat we 
nu de PABO noemen en ze gaf les op de basisschool. Maar 
wat heel bijzonder is: ze studeerde ook aan de Sorbonne 
in Parijs. Daarmee kon ze bij terugkomst in Nederland ook 
lesgeven op de middelbare school, en dan natuurlijk ook 
in het vak Frans. Met veel plezier, zo hoor ik tussen de 
regels door. Ze is daarna overgestapt op het lesgeven in 
Frans en Nederlands aan anderstaligen totdat ze stopte 
met werken. 
 
Ineke heeft op verschillende plekken gewoond en 
uiteindelijk keerde ze terug naar Drenthe, waar ze alweer 
jaren met plezier in Assen woont. Ze kreeg samen met 

haar man drie dochters, waaronder een tweeling. Helaas 
overleed haar man ruim twee jaar geleden. De band met 
haar dochters, zoveel is duidelijk, betekent veel voor haar 
en zal zeker positief hebben bijgedragen aan het 
verwerken van dit verlies. Recent bezochten ze samen 
Parijs nog, waar ze ook het oude adres opzocht waar ze 
destijds woonde. ‘Ik ben trouwens echt een francofiel,’ 
zegt ze en haar ogen lichten op. Ze verloor destijds haar 
hart aan Frankrijk en dat is nooit meer veranderd. 
 
Nog even terug naar ons spel in de baan. We spelen Wit 2. 
Haar bal belandt in het water. Terwijl we richting de green 
lopen, zegt ze ineens: ‘Je zou het nu misschien niet 
zeggen, maar ik denk dat dit een van mijn favoriete holes 
is.’ Onze gesprekken dwalen af naar van alles en nog wat: 
het leven, sport, hobby’s en bijna als vanzelfsprekend 
uiteraard ‘of ik Roland Garros nog had gevolgd de 
afgelopen week.’ Ik moest bekennen dat dat er even bij in 
was geschoten. 
 
Na afloop drinken we nog een kop koffie in het clubhuis. 
Het gesprek gaat nog altijd verder. Over haar boekenclub 
met twaalf dames (‘gezellig!’), over hoe ze is begonnen 
met gitaarspelen op de oude gitaar van haar man (‘Ik leer 
nu tokkelen en dat is best lastig omdat je snaar voor snaar 
speelt’), over het plezier van samen buiten zijn en blijven 
leren. Ineke straalt een vitaliteit en betrokkenheid uit 
waar je stil van wordt. 
 
Haar favoriete hole? Laten we het op Wit 2 houden, 
ondanks of misschien wel juist dankzij de herinnering aan 
een bal in het water. Want zoals Ineke het leven benadert, 
met haar veerkracht 
en openheid, zo lijkt 
ze ook te golfen: vol 
overgave, 
nieuwsgierig en met 
de bereidheid om 
ook van een lastige 
slag iets moois en 
goeds te maken. 
 
Ineke, dank voor je 
enthousiasme, je 
levenskracht en je 
inspirerende 
verhalen. Het was 
een voorrecht om 
met je te spelen en 
je te leren kennen. 

De favoriete hole van… Ineke Appel 
Jeroen Bosman 
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Eric Afman 
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Laurie Lucardi 
 
‘Wat een mooie achternaam heb je’, vertel ik haar nadat 
we elkaar hebben begroet. ‘Ja, mooi hè! Dat blijkt een 
Italiaanse naam, heeft mijn vader ooit uitgezocht. Zelf is hij 
Indonesiër, mijn moeder Nederlandse, maar zowel mijn 
tweelingzus als ik hebben vooral Nederlandse genen 
meegekregen. We zijn allebei lang en blond. Haha! 
Inmiddels ben ik getrouwd, maar ik blijf toch ook wel steeds 
mijn eigen naam erbij gebruiken.’ Tijdens negen boeiende 
holetjes met de jonge vrouw die een jaloersmakende swing 
heeft, slaat als een vent en fijngevoelig is als een jong 
veulen, valt me haar spontaniteit en tegelijkertijd haar 
bescheidenheid op. Ruim anderhalf jaar lang is Laurie 
Lucardie nu lid van onze club en samen met haar ‘man’, - ‘ik 
moet daar nog steeds aan wennen ook al zijn we straks 
bijna een jaar getrouwd’- Daniel van der Molen, zijn ze met 
regelmaat te vinden op en in de baan. 
 
Een beloning om zo ver naar je bal te lopen 
We lopen Rood. Laurie heeft een WHS van 31.7 maar zal 
die ongetwijfeld dit jaar al terugbrengen naar laag in de 
twintig, zie ik al snel. Op hole 1 zeilt haar bal met een 
zwierige zwaai links het bos in. Ai! Zenuwen. 
Geen probleem Laurie, da’s een Mulligan, sla er nog maar 
een. 
De tweede bal maakt een afstand van 187 meter volgens 
haar golfhorloge, mooi rechts op de fairway. Onderweg 
naar de bal vertelt ze: ‘Ik vind het echt een beloning dat je 
dan zo ver in de baan naar je bal mag lopen en dat je dus 

niet kris kras over de baan gaat. Pasgeleden kwam Daniel 
aan met deze driver, een Callaway Paradym. Daar ben ik 
echt héél blij mee! Daarvoor sloeg ik altijd met ijzers of 
een hybride, maar met deze sla ik nu gemiddeld 180 - 200 
meter. Niet dat ik veel aan balsporten heb gedaan, 
eigenlijk niet, want met tennis kreeg ik last van mijn 
scheenbeenvlies, maar ik heb wel veel aan bodypump 
gedaan, ik denk dat ik daar mijn kracht wel vandaan heb.’ 
 
Kinderen met een trolley voor de stoplichten 
Je bent nu ruim anderhalf jaar lid, maar ik vermoed dat je 
al langer golft. 
Laurie: ‘Haha, dat klopt ja. Ik denk nu een jaar of vier. 
Daniel golft al langer en kwam op een gegeven moment 
thuis met een cadeaubon voor mij met vijf golflessen. En 
ja, ik was meteen verkocht! 
Vorige week waren we nog op vakantie in Schotland. Daar 
hebben we natuurlijk ook gegolfd. We zijn naar St. 
Andrews gereden. Maar ja £. 500 voor een rondje Old 
Course vonden we toch wel erg veel. Daarnaast moet je 
loten om mee te kunnen spelen. We zijn daarop naar 
Eden Course gegaan, ook onderdeel van St. Andrews. Ook 
daar moet je geluk hebben: je moet ’s morgens klokslag 
zeven uur bellen, want ben je één minuut over zeven, dan 
ben je te laat en lukt het niet. Vooraf inschrijven kan niet. 
Wat ik daar zo mooi vond, is dat je onderweg bij de 
stoplichten kinderen ziet staan die met hun trolley naar 
de baan lopen. In Nederland is golf nog steeds een wat 
elitaire sport, merk ik als ik tegen vriendinnen zeg dat ik 
golf, in Schotland is het echt gewoon een volkssport.’ 
 
En terug in Nederland, wat doe je? 
Laurie: ‘Op dit moment ben ik senior-adviseur (‘sorry, dat 
senior vind ik wel lastig’) Leren & Ontwikkelen bij de 
Nationaal Coördinator Groningen. De vestiging aan de 
Eendrachtskade, vroeger noemden ze dat de Zwarte Doos 
geloof ik. Ik was er eerst procesmanager binnen het 
planningsteam, maar dat vond ik wel erg cijfermatig. Nu 
vind ik het leuk om bijvoorbeeld voor een groep te staan 
en ben ik verantwoordelijk voor de onboarding van 
nieuwe medewerkers en het buddy programma, een 
soort mentoring. Dat werk vind ik leuk, ik ben echt een 
mensenmens. Ooit heb ik nog de droom om bij de politie 
te werken. Ik denk dat je je leven verrijkt door de 
ervaringen die je bij de politie opdoet. Ik heb het nu prima 
naar mijn zin hoor, maar het is toch uiteindelijk een 
bureaubaan…’ Ze kijkt me wat aarzelend aan, schudt haar 
blonde haren en besluit: ’Nou ja, dat gaan we wel zien.’  

Joke van der Ven 
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Kende je Groningen al? 
Laurie: ‘Ik heb aan de RuG 
gestudeerd. Heb er in drie en een 
half jaar mijn bachelor bedrijfskunde 
gehaald en ben toen naar 
Amsterdam gegaan om toch wat 
stage-ervaring op te doen. 
Amsterdam vond ik niks. Ik woonde 
boven een coffeeshop en verder ben 
je in die stad eigenlijk een nummer. 
Daarom ben ik mijn master 
bedrijfskunde met specialisatie 
marketing maar in Nijmegen gaan 
doen. Twee jaar geleden zijn we 
vanuit Zutphen verhuisd naar Assen, 
naar Kloosterveen. Heerlijk! En al 
snel zijn we hier lid geworden. We 
doen samen vaak mee aan 
wedstrijden, spelen in de zomer ook 
’s avonds negen holes en in de 
weekenden liefst 18. Ik doe sinds 
kort mee met de maandbeker en soms ook met de 
clubavond op woensdag.’ 
 
Lee Chapman 
Je man speelt maar een paar jaar langer en heeft intussen 
een handicap van 14. Hoe kreeg hij dat zo snel voor 
elkaar? 

Laurie: ‘Hij bleef lang hangen rond 
de 20 en heeft toen een aantal 
lessen genomen bij Lee Chapman in 
Winterswijk. Daar komen mensen 
vanuit alle windstreken heen. Bij 
Daniel heeft het prima gewerkt!’ 
 
Nu jij nog, op naar de 20 dit jaar! 
Laurie: ‘Denk je?’ 
Tuurlijk! Met zulke afslagen en 
prachtige chipjes. Komt goed! 
Laurie kijkt alsof ze het wil geloven. 
Op hole zeven maakt ze een afslag 
van weer zo’n 187 meter, de tweede 
bal belandt met een hybride op ruim 
30 meter voor de bunker, de derde 
slag gaat er met een prachtige vlucht 
over en met twee putts eindigt het 
in een solide par. Ze is er blij mee. 
‘Eindelijk, hehe!’ En de bogey op 
hole 9 maakt het helemaal goed. 

 
Op het terras van het clubhuis praten we na. Ook daar 
laat Laurie zich kennen als een spontane, goedlachse en 
vooral ook bescheiden vrouw. Ze is nog maar 32. Heeft 
inmiddels ervaren dat je vooral blij moet zijn met de 
kleine dingen in het leven en blijkt zomaar een bijzondere 
droom te hebben. 
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Joke van der Ven 

Ik zat, na wat ik zag als een acceptabel rondje, lekker op 
het terras van ons gewaardeerde clubhuis. De zon scheen 
en ik werd wat rozig, wat nog versterkt werd door een 
heerlijke ‘koele rakker’ en keek wat lodderig om me heen. 
Al gauw richtte m’n blik zich naar binnen en begon wat te 
mijmeren.  
Mijmeren, andere mensen denken na, maar ik mijmer 
graag omdat ik het zo’n mooi woord vind. Niet alleen 
inhoudelijk maar ook de klankkleur en het gevoel dat het 
oproept. 
Ik zou dit stukje kunnen laten schrijven door ChatGPT, 
mijmerde ik. Dan zou ik dit stukje kunnen ‘schrijven’ in 
nog geen minuut in plaats van ’n dag, met herschikken, 
redigeren en al. Maar ja, dan zou ik alle gein missen van 
het bedenken, de inspanningen om te komen tot een 
goede zin en de hoofdbrekens van een logisch verloop. 
Makkelijke oplossing hoor, die app, maar het zijn niet mìjn 
woorden en het is niet mìjn fantasie. Voelt toch ’n beetje 
alsof ik werk jat van miljoenen schrijvers dat door handige 
jongens is verzameld in een supercomputer.  
En bovendien, wat moet ik dan doen met alle vrijgekomen 
tijd? Langer uit het raam kijken, langs bij een tuincentrum 
voor het laatste alles-in-één gereedschap, langer op de 
sociale media rondhangen om het contact te 
onderhouden met al m’n vrienden die zo dringend 
verlegen zitten om mijn aandacht, dieper in de bank 
wegzakken op zoek naar de zin van het leven of vaker 
boeken voor een uitgestippelde ‘avontuurlijke’ vakantie. 
Toch maar niet! Ik consumeer al genoeg aan zaken 
waarvan andere mensen vinden dat het goed voor mij is. 
Nee, dit stukje schrijf ik zelf en het gaat over mijmeren. 
Korte mijmelarijtjes en wat langere mijmers. 
Zo mijmerde ik dat ik na jaren zelfstudie in het golfen de 
enige echte aanwijzing in huis heb (Honderd procent 
zeker. Cross my heart.) om het spel van elke golfer met 
zeker 25% te kunnen verbeteren. Belangstellenden 
kunnen mij tegen het fatsoenlijke bedrag van 250 euro 
inhuren. Ik word, met al die golfers die daar hun hele 
golfleven al op zaten te wachten, stinkend rijk maar laat 
wel een contingent uiterst gelukkige golfers na. 
Zo mijmerde ik dat: 
- Hoe de wereld er zou hebben uitgezien als de bedwants 
de dominante diersoort was geworden? 
- Hoe zou het leven zonder wc-papier zou zijn? 
- Ik het leed in het programma van ‘de Rijdende Rechter’ 
niet meer aankan. 
- ’n Kanon ’n stuk is. 
- Ondernemingen zich onbereikbaar hebben 

teruggetrokken achter een ‘diensten’balie. 
- Ik maar beter dronken kan zijn als ik dit allemaal denk. 
Laatst mijmerde ik over fysieke eigenschappen en de 
relatie tot goed golfspel. Na enig zoeken bleek dat een 
‘mesomorf’ postuur zich daarvoor het best leent. Een 
‘mesomorf’ heeft een grote botstructuur, grote spieren en 
een van nature atletisch lichaam.  
In de loop der jaren is mijn mesomorf spiermassa meer 
massa en minder spier geworden. 
Ik nam me voor om de oude atletische glorietijden te 
doen herleven. 
Het leek me echter een hele opgave om deze 
karakteristieken op haalbare termijn te realiseren. 
Misschien dat voeding een uitkomst zou brengen. Een 
rondje langs gezaghebbende influencers bracht aan het 
licht dat de ideale verhouding macronutriënten voor de 
mesomorph ongeveer 60% koolhydraten, 20% eiwitten en 
20% vetten is (ook goed voor Capitoolbestormers, Andrew 
Tate en de testosteronwaarde).  
Dit leek me bij nadere beschouwing maar niks. 
Vereiste eigenschappen als -voldoende heupmobiliteit, 
het vermogen om te scharnieren, kracht/kracht in het 
onderlichaam en het vermogen om het bekken te 
kantelen- drukten mij zwaar op het gemoed. Andere 
hoedanigheden als -core control, thoracale (bovenrug)
mobiliteit- gingen mij ver boven de pet. Hoe nu verder? 
Het idee kwam van een bevriende pro. 
‘Als jij nog eens ’n keer wilt leren golfen’ zei hij: ‘moet je je 
bekken kantelen, je hoofd knikken, je benen op slot 
zetten, je rug bollen, op je hakken staan en je nek 
uitsteken.’ 
Alles wat ik dus moest doen is een kliniek vinden om al 
deze noodzakelijke lichamelijke aanpassingen door middel 
van enige medische handelingen uit te laten voeren.  
Fluitje van ’n cent en het zou van mij weinig persoonlijk 
inzet vragen, wat een sterk argument was.  
Klinieken genoeg die naast ronde billen, strakke buik en 
gevulde borsten er geen punt van zouden maken om mij 
te helpen. 
Enige maanden na de correcties stond ik, met m’n nieuwe 
fysiek, voor het eerst weer op de baan. 
Nieuwsgierig zeker! Nou, hoe zal ik het fatsoenlijk zeggen. 
Het is mooi naatje. Ik golf nog steeds als ’n natte krant en 
loop daarbij nu rond als ’n zak aardappelen.  
Gelukkig kwam er iemand om mij in mijn mijmering te 
storen. 
Misschien dan toch maar ChatGPT. Meer tijd om te golfen 
en dit stukje kan beter.  

Bert van den Ep 
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De Regel- en Handicapcommissie stuurt sinds deze winter 
met grote regelmaat (zo’n twee keer per maand) mailtjes 
naar alle leden met daarin specifieke regelkwesties. Het 
voelt op deze plek wel een beetje alsof het gras voor je 
voeten wordt weggemaaid, zoals het kleine 
robotmaaiertje op de foto hieronder zal hebben gedacht. 

Er zijn in die mails al vele onderwerpen voorbij gekomen, 
waar een ieder hopelijk profijt van heeft of heeft gehad. 
We hebben daar ook respons op gekregen. Los van de 
automatische antwoorden van leden die op vakantie 
waren, zaten daar ook mailtjes bij waarin stond dat dit 
zeer werd gewaardeerd. En in enkele gevallen werd om 
extra uiteg gevraagd of werd zelfs gewezen op een fout in 
de gestuurde uitleg. Wordt ook zeer gewaardeerd. En dat 
kan natuurlijk, ook onze commissieleden maken fouten.  
 
En daar kan ik over meepraten: onlangs speelde ik een 
ronde tijdens het Clubkampioenschap Strokeplay Senioren 
en, net als bij een rondje voor de fun, was ik gezellig in 
gesprek. Geen stress in de baan. Voordat we afsloegen op 
Geel 6 had ik net genoemd dat ik een keer lichtelijk ruzie 
had gehad met iemand, omdat ik dacht dat ik zijn bal had 
gevonden, echter nadat hij die bal sloeg vond ik zijn 
daadwerkelijke bal terug. Vervelend natuurlijk, maar als 
speler ben je zelf verantwoordelijk voor het identificeren 
van je bal. Sindsdien zeg ik het ook anders: ‘Ik zie hier een 
bal, controleer even of die van jou is.’ 

Na dit allemaal gezegd te hebben verdween mijn bal na 
twee slagen aan de rechtkant van de fairway in het hoge 
gras onder de struiken. Een van mijn medespelers riep 
‘Gevonden!’ en ik sloeg de bal eerst uit het hoge gras en 
daarna op de green. Om er daar achter te komen dat het 
mijn bal niet was. Twee strafslagen dus, en de slagen met 
de verkeerde bal tellen niet mee. 
 
Domme actie, ik had beter moeten weten. Maar het werd 
nog dommer, op Geel 8 sloeg ik weer een verkeerde bal 
vanuit het hoge gras, terwijl ik toch echt naar de 
markering op de bal had gekeken. Misschien toch een 
vergelijkbare markering gezien. Weer twee strafslagen. 
Een ezel, enz. 
 
Fouten maken in de baan kan dus iedereen overkomen, 
maar het is wel goed om te weten hoe je die dan moet 
corrigeren. Als je mazzel hebt, heb je iemand in de flight 
die het exact weet, maar hoe betrouwbaar is die kennis? 
Het is goed om altijd een regelboekje of de R&A apps 
binnen handbereik te hebben. Maar ook daarbuiten kun 
je je regelkennis testen. Inmiddels hebben veel leden onze 
Grote Drentsche Regelquiz wel gezien. Ook wel bekend als 
de Mag dat? quiz. Hoog tijd dus voor een nieuwe versie, 
met dezelfde spelers, wel andere kwesties, en wat ons 
betreft weer een hoop humor. En een ander muziekje 
tussen de vragen door. De opnamen daarvoor zijn 
inmiddels achter de rug, hopelijk levert dat ook voor de 
nieuwe leden (onze primaire doelgroep) weer een 
onderhoudend en informatief uurtje op. Het moet alleen 
nog wel afgemonteerd worden. 
 
Mogelijk komt de oude versie nog wel online, wie hem 
nog niet kent, kan hem dan alsnog proberen. Maar daar 
zullen we dan vast wel even in een van de tweewekelijkse 
mailtjes op terugkomen. 

Eric Afman 
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Tussentijdse opzegging lidmaatschap - wat moet je weten? 
Het bestuur 

In het kort: 
Het komt wel eens voor dat leden hun lidmaatschap in de 
loop van het jaar per direct willen of moeten beëindigen. 
Daarbij is het van belang je te realiseren dat je een 
contract bent aangegaan voor 12 maanden met een 
opzegtermijn van 1 maand. En dit contract loopt van 1 
januari tot 31 december en wordt automatisch met een 
jaar verlengd als er niet vóór 30 november wordt 
opgezegd. 
Uitgangspunt is dus dat je de contributie tot het eind van 
het jaar moet blijven doorbetalen. In uitzonderlijke 
gevallen kan een verzoek bij het bestuur worden 
ingediend en kan om een coulance regeling verzocht 
worden. Het bestuur beslist in samenspraak met de 
DG&CC over een dergelijk verzoek. Bij goedkeuring betaal 
je 2 maanden ‘eigen risico’. Als het verzoek niet wordt 
gehonoreerd kan je bij de Commissie van Beroep bezwaar 
aantekenen. Een en ander is vastgelegd in de Statuten en 
het Huishoudelijk Reglement. De NGF biedt een 
contributieverzekering aan bij medische redenen (max. 
€1500, NGF Contributieverzekering https://
premieberekening.ngf.nl/pdf/vwcont.pdf). 
 
Meer uitleg nodig? 
Dan is het nuttig om de bepalingen die van belang zijn bij 
het beëindigen van het lidmaatschap nog eens uit te 
leggen. In de Statuten is dit geregeld in Artikel 5, lid 3, 4, 5 
en 10.  
 
Van belang is vooral lid 3: 
 ‘Opzegging van het lidmaatschap door het lid of door de 
vereniging kan slechts geschieden tegen het einde van 
een verenigingsjaar en met inachtneming van een 
opzeggingstermijn van één (1)maand.’ 
 
En zoals in lid 5 staat: ‘Voor nieuwe leden eindigt het 
lidmaatschap van rechtswege na ommekomst van een 
periode van 12 maanden. Bij verlenging van het 
lidmaatschap ontstaat een lidmaatschap voor onbepaalde 
tijd, waarbij de hiervoor genoemde opzeggingstermijn van 
één maand tegen het einde van een verenigingsjaar van 
toepassing is.’ Een en ander is verder toegelicht in het 
Huishoudelijk Reglement in artikel 3, lid 3. 
 
Ook lid 10 bepaalt duidelijk: ‘Wanneer het lidmaatschap in 
de loop van een verenigingsjaar eindigt, blijft niettemin de 
jaarlijkse verenigingscontributie, NGF en eventuele horeca 
bijdrage voor het geheel verschuldigd.’ Dit is ook 
vastgelegd in het Burgerlijk Wetboek, boek 2, Art. 35, lid 
5.  

Er is echter één mogelijkheid om een verzoek te doen het 
lidmaatschap tussentijds te mogen beëindigen en wel 
door een verzoek van het lid aan het Bestuur, ter 
beoordeling aan het Bestuur en de DG&CC gezamenlijk.  
 
Art. 5, lid 4 luidt: ‘Het lidmaatschap kan echter 
onmiddellijk worden beëindigd, per e-mail met 
ontvangstbevestiging of bij aangetekend schrijven, indien 
van de vereniging of van het lid redelijkerwijs niet gevergd 
kan worden het lidmaatschap te laten voortduren. Het 
bestuur zal in overleg met de DG&CC een beslissing 
nemen inzake de redelijkheid en na het verzoek zal in 
ieder geval nog twee maanden speelrechtvergoeding, 
contributie van de Drentsche en bijdrage NGF 
verschuldigd zijn’, het zgn. ‘eigen risico’. 
 
Dit betekent dus dat het lid niet zelf kan bepalen of het 
redelijkerwijs niet van hem of haar gevergd kan worden 
het lidmaatschap te laten voortduren. Dan zou iedereen 
op elk moment halverwege het jaar kunnen bedanken. 
Denk bijvoorbeeld aan handicart gebruikers die in de 
winter de baan niet in kunnen, of leden die een wereldreis 
van 6 maanden plannen. Het verzoek wordt door het 
bestuur en de DG&CC gezamenlijk beoordeeld. Dit staat 
ook verwoord in het Huishoudelijk Reglement artikel 3, lid 
4, waar naar het oordeel van het bestuur en de DG&CC, 
sprake moet zijn van een voor het lid of de vereniging 
dwingende reden. ‘Dwingende’ reden heeft in deze 
context dezelfde betekenis als verwoord in de Statuten 
Artikel 5, lid 4 waar ‘redelijkerwijs niet gevergd kan 
worden het lidmaatschap te laten voortduren’.  
 
We willen in dit verband wijzen op een artikeltje in de 
ZeijdeLinks van Juni 2023 (Tussentijdse beëindiging 
lidmaatschap) waar abusievelijk de indruk wordt gewekt 
dat je zelfstandig kunt beslissen om voor jou 
‘zwaarwegende’ redenen (tijdelijk) niet meer kunt golfen, 
je lidmaatschap met een opzegtermijn van 2 maanden 
(zgn. eigen risico) tussentijds kunt beëindigen. Denk 
bijvoorbeeld aan een knie- of heupoperatie, waar na een 
onbepaalde revalidatietijd weer gegolfd kan worden. Daar 
voorziet de bepaling van artikel 5 lid 4 niet in. Ook hier 
mag trouwens geen misverstand bestaan over het woord 
‘zwaarwegend’ dat precies hetzelfde betekent als 
‘dwingend’ of ‘redelijkerwijs niet gevergd kan worden het 
lidmaatschap te laten voortduren’. 
 
Juist voor dit soort situaties kun je een verzekering 
afsluiten bij de NGF. Bijvoorbeeld, mag je op medisch 
advies per 1 maart van enig jaar (vanwege bijv. een 

https://premieberekening.ngf.nl/pdf/vwcont.pdf
https://premieberekening.ngf.nl/pdf/vwcont.pdf
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heupoperatie) niet langer spelen en zeg je het 
lidmaatschap op, dan betaal je tot het einde van het jaar 
contributie. Je kunt dan de resterende maanden onder 
aftrek van het eigen risico claimen bij de NGF-verzekering. 
De verzekeringsmaatschappij zal dan beoordelen of de 
redenen voor je lidmaatschapsbeëindiging gegrond zijn 
waarna zij de resterende maanden contributie zal 
restitueren tot een maximum van €1500 (NGF 
Contributieverzekering https://premieberekening.ngf.nl/
pdf/vwcont.pdf). Het is aan te raden de voorwaarden 
goed te lezen. 
 
Aan beoordelingen van individuele gevallen uit het 
verleden kunnen door de leden geen rechten worden 
ontleend. Elk geval staat op zichzelf en om privacy 
redenen worden de overwegingen van het bestuur en de 
DG&CC niet openbaar gemaakt. Met andere woorden: het 
is uitsluitend aan het bestuur en de DG&CC om dergelijke 
verzoeken te beoordelen. Tegen de gezamenlijke 
beslissing van het bestuur en de DG&CC kan echter wel 
bewaar worden aangetekend bij de Commissie van 
Beroep (Huishoudelijk Reglement 9A). 
 
Het Bestuur en de DG&CC hopen hiermee meer 
duidelijkheid en begrip te hebben gecreëerd over de 
voorwaarden van het lidmaatschap zodat in de toekomst 

misvattingen en teleurstellingen voorkomen kunnen 
worden. 
Voor vragen kunt u trouwens altijd terecht bij het bestuur 
(bestuur@dedrentsche.nl). 
 

Vlak voor zijn dertiende zomer in ons clubhuis begon, 
namen we afscheid van Jan van der Velde. Na een zware 
periode vorig jaar heeft hij een nieuwe positie 
aangenomen als gastheer in de horeca van het Hof van 
Saksen. En daar heeft hij heel veel zin in. Het is sowieso 
een frisse start voor Jan, nu hij sinds een week in Assen is 
komen wonen. 'Na mijn laatste dag [15 mei, red.] heb ik 
eerst twee weken vrij en kan ik lekker op de fiets naar het 

werk,' zegt Jan. 'Hier had ik het ook erg naar de zin, hoor. 
Restaurantwerk 's avonds is niet eens werk, dat voelt als 
een hobby. Als gasten genieten van hun eten en je kunt 
hun ervaring nog iets beter maken door ze te adviseren 
over het juiste glaasje wijn, is dat erg leuk. En dan merk je 
dat mensen verrast zijn over de combinatie die je 
voorstelt, dat een gerecht beter wordt door de wijn die je 
voorstelt.' 
 
Jan begon zijn horecacarrière als leerling in De Rietschans, 
woonde en werkte daarna twee jaar in Curaçao en heeft 
vervolgens drie jaar zijn eigen restaurant in Slochteren 
gehad, voordat hij bij de DG&CC kwam. Het verschil 
tussen 'gewone' horeca en werken op een 
golfbaan? 'Golfhoreca is toch echt een apart iets,' vindt 
Jan. 'Het contact met gasten is heel sterk, omdat je ze zo 
vaak ziet. Dat is fijn. Toen ik ziek was, heb ik veel kaarten 
en bloemen gehad. Ik wil de mensen die dat hebben 
gedaan daarvoor bedanken. En ik wil iedereen nog heel 
veel golfplezier wensen.' 
 
Dank je wel, Jan, en jij heel veel plezier bij je nieuwe baan!  

Afscheid Jan van der Velde 
Eric Afman 

https://premieberekening.ngf.nl/pdf/vwcont.pdf
https://premieberekening.ngf.nl/pdf/vwcont.pdf
mailto:bestuur@dedrentsche.nl
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Siemen de Jong 

Een boel beesten maar ook een beestenboel en dan ook 
nog femicide op onze golfbaan 
 
Laat ik beginnen als natuurliefhebber met de vele beesten 
op onze baan. Prachtig! 
 
Vanaf april waren er diverse geluiden te horen, begin april 
al op drie verschillende plaatsen het geluid van de 
roepende fazanten, die ik alle voorgaande jaren nog nooit 
op de baan gehoord had. Vast en zeker zullen ze wel hun 
nesten gehad hebben gehad tussen Rood 5 en Rood 6, en 
een ander stel in de vegetatie tussen Rood 7 en de afslag 
van Geel 6. 
Ook de fazanten waren erg tam, waardoor ik mij afvroeg 
of jagers mogelijk wat tamme fazanten uitgezet hadden. 
Diverse malen zag ik overstekende reeën die zich ook al 
weinig aantrokken van de golfers en pas op het laatste 
moment een sprintje trokken. Stilstaand in het bos is de 
ree lastig te ontdekken, maar bij een opgeschrikte of 
vluchtende ree wordt de ‘spiegel’ vaak extra zichtbaar, 
doordat de haren uitstaan, wat als waarschuwing kan 
dienen voor andere reeën die in de buurt staan. 
 
Vanaf begin mei was ook de roep van de koekoek 
(teruggekeerd 
vanuit 
tropisch 
Afrika) weer 
veelvuldig te 
horen. Begin 
juni zag ik 
zelfs een 
jonge koekoek 
die ‘vluchtte’ 
voor een wel 
klein, maar voor mij niet herkenbaar vogeltje. Ik 
veronderstelde daarna dat dit mogelijk zijn pleegmoeder 
geweest moet zijn geweest die de jonge koekoek nog 
wilde voorzien van iets lekkers. 
  
Op Wit 9 hoorde ik, bij het zoeken van mijn bal na de 
afslag, geluiden die mij deden denken aan het specifieke 
geluid van spechten en ja hoor, aan de rechterkant van de 
baan zag ik een spechtengat in de boom, met eruit 
hangende kopjes van een aantal jonge spechten, die bij 
het lezen van dit artikel al lang zijn uitgevlogen. 
 

Nog nooit door mij op de baan gezien zijn de wit/grijze 
dassen. Ook niet verwonderlijk want het zijn nachtdieren. 
Wel heb ik, ook weer bij het zoeken van een misgeslagen 
bal, een grote dassenburcht ontdekt. Zo zie je maar dat je 

als natuurliefhebber bij een misslag nog wel eens wat 
ontdekt. Ik zal maar niet onthullen waar deze burcht is 
aangetroffen, om te voorkomen dat iedereen gaat kijken. 
In zo’n dassenburcht kan soms wel een enorme familie 
wonen, dus wie weet met z’n hoevelen zij daar 
ondergronds leven. 
Mogelijk aardig wanneer een van onze leden een 
nachtcamera heeft en deze bereid is deze daar te 
plaatsen. Men kan zich bij mij melden om dat wellicht te 
doen (maar uiteraard wel in overleg met de 
greenkeepers). Wie weet wellicht een aardige foto voor 
de volgende uitgave van ZeijdeLinks. 
 
In bijna alle vijvers zijn de kwakende kikkers te horen, die 
het ook behoorlijk druk hebben om voor nageslacht te 
zorgen. 
 
Nu dan de beestenboel en de femicide op onze baan. 
 
Nu komt het: Dat is vast wel even schrikken, wanneer je 
leest dat er femicide op onze baan heeft plaatsgevonden. 
Op een vroege ochtend in mei, na de afslag op Geel 1, die 
ik speelde met de voorzitter van de Senioren-ochtend 
troffen we haar aan. Liggend in het hoge gras, gedeeltelijk 
ontkleed en vooral haar schedel ontbrak. We hebben 
beiden nog in het gras gezocht, maar geen schedel 
aangetroffen. Toch grote ontzetting van onze kant. Wat 
waren er stil van… wat moeten we doen? 
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Dan zou je toch denken: direct de politie en het 
alarmnummer van de DGCC (06-23166226) bellen en 
tevens naar het alarmnummer 112 bellen. Mijn 112-app 
heb ik op mijn telefoon en het verdient aanbeveling voor 
al onze leden om ook zo’n app op je telefoon te hebben, 
omdat dan tevens exact jouw locatie bij politie, 
brandweer of ambulance bekend is (op zeven meter 
nauwkeurig). 
 
Bellen man! 
 
Dat deed mij op dat moment direct denken aan 
Belleman… dan bedoel ik Saskia Belleman, die bekend 
staat als feitelijke verslaggeefster bij juridische strafzaken 
en in februari van dit jaar de Machiavelliprijs heeft 
ontvangen, juist vanwege haar inzet om femicide te 
agenderen bij politie, justitie en politiek. 
 

We hebben het niet gedaan.  
 
En onze beslissing daarvoor was 
juist. Onze vondst was een tee 
van een jonge dame in 
onderbroek waarvan het hoofd 
ontbrak. 
 
Wie in hemelsnaam heeft nu 
zo’n tee zou je denken; iedere 
keer zo’n dreun voor je hersens, 
met uiteindelijk de ‘dood’ tot 
gevolg. Deze slingerende tee is 
soms toch een beetje een 
beestenboel. De tee heb ik 
bewaard en ook hier de eigenaar 
kan zich bij melden.   

Op dinsdag 27 mei speelden 27 dames van de Drentsche 
tijdens de damesochtend een wedstrijd om geld in te 
zamelen voor Stichting Alzheimer. Helaas worden we 
steeds vaker - ook binnen de damesochtend - 
geconfronteerd met deze nare aandoening. 
 
Wedstrijdvorm stableford met bonus 
De 9 en 18 golfsters gingen vol goede moed van start in 
een toch wat miezerig weer. Er was een aantrekkelijke 
bonus: op de hole die overeenkwam met het aantal 
(bonus) kleinkinderen mocht sowieso een PAR genoteerd 
worden. (n)Oma’s gooiden een dobbelsteen om deze hole 
te bepalen. 
 
Donateurs  
De prijzentafel was goed gevuld met mooie prijzen van 
gulle donateurs: de Drentsche Golf & Country Club, de 
Golfschool, 360Golf, woonwinkel Entrée, Beauty Studio 
Corian, bestuur en diverse leden van de verenging. 
Waarvoor onze dank. 

Na de prijsuitreiking - onder het genot van een bitterbal - 
kon iedereen vertrekken met een aardig prijs(je) naar 
keuze. 
 
Uiteindelijke opbrengst  
Op de speeldag werd € 543,00 gedoneerd. € 525,00 is 
direct gestort bij Stichting Alzheimer onder de vermelding 
Damescommissie Drentsche Golfclub. Het was een super 
dag! 

(n)Omadag doneert € 1068 aan Stichting Alzheimer 

Damescommissie 



24 

 

 

 


